
 

Protokół 
z  sesji XI Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu 16 września 2015 

roku. 
 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 10-tej. 
 
W Sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1   
Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan Tomasz Huk, 
a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XI Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów,  
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
 
Przewodniczący poinformował, że na sesji odbędzie się uroczystość 
wręczenia Srebrnego Medalu za zasługi dla obronności kraju. Medal 
otrzyma Pani Jolanta Ferdek- pracownica Starostwa Powiatowego w 
Sandomierzu. 
Poprosił Pana pułkownika Krzysztofa Leśniaka o wręczenie Medalu. 
Przewodniczący pogratulował Pani Jolancie Ferdek. 
 
 Przewodniczący poinformował, że na sesji jest    młodzież z I Liceum 
Ogólnokształcącego Collegium Gostomianum w Sandomierzu. Młodzież 
realizowała projekt „Przyjazny Sandomierz-miejsce przyjazne dla 
niepełnosprawnych” we współpracy z Centrum Edukacji Obywatelskiej w 
Warszawie i z Klubem Jagiellońskim w Krakowie  i zajęła I miejsce w Polsce 
w realizacji tego projektu.  

Pan Waldemar Białousz nauczyciel z I LO poinformował, że w ramach 
projektu uczniowie sprawdzili, które instytucje w naszym mieście są 
przyjazne dla niepełnosprawnych, gdzie znajdują się podjazdy, windy. 
Budynek Starostwa spełnia wszystkie kryteria i w związku z tym chcieliby 
wręczyć stosowną plakietkę, która będzie znakiem rozpoznawczym dla 
niepełnosprawnych. 



Przewodniczący podziękował za bardzo ważną inicjatywę oraz 
zaangażowanie  młodzieży w taką akcję.  

Przewodniczący poinformował, że kolejnym miłym akcentem na dzisiejszej 
Sesji jest wręczenie Dyplomów i nagród za wykonanie najładniejszych 
wieńców na tegoroczne Wojewódzkie  Dożynki.  

Pierwsze miejsce zajął wieniec wykonany przez Panią Barbarę Żyłę  
mieszkankę wsi Pielaszów z gminy Wilczyce. 

Przewodniczący  przekazał na ręce Wójta Gminy Wilczyce Pana Roberta 
Palucha nagrodę pieniężną za wykonanie wieńca dożynkowego. 

Przewodniczący poinformował, że kolejnym wyróżnionym wieńcem był 
wieniec wykonany przez Panią Janinę Bańcer mieszkankę wsi Linów z 
gminy Zawichost. 

Przewodniczący  przekazał na ręce  Burmistrza Miasta i Gminy Zawichost 
Pana Andrzeja  Wzorka nagrodę pieniężną za wykonanie wieńca 
dożynkowego. 

Ad. 2 
Przewodniczący   poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek obrad. Dodał, że na wniosek Zarządu wprowadza się do porządku 
obrad w punkcie VIh projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej ulicę Rokitek w Sandomierzu. Projekt uchwały radni 
otrzymali przed Sesją.                                                                                   
Zapytał, czy  są uwagi do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Uwag nie było, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

1. Otwarcie XI sesji Rady Powiatu w Sandomierzu 
2. Przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
5. Informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

sandomierskiego za I półrocze 2015 rok, informacji o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego                                          
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu               
za I półrocze 2015 rok. 

6.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 



a) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na realizację 
których przeznacza się środki przekazane przez Prezesa 
Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2015 rok, 

b) powierzenia i przejęcia niektórych zadań związanych                    
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 
2016-2019, 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony 
nieruchomości lokalowej stanowiącej własność Powiatu 
Sandomierskiego będącej w użyczeniu Szpitala 
Specjalistycznego Ducha Świętego w Sandomierzu oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy, 

d) wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 
położonej w Sandomierzu stanowiącej własność Powiatu 
Sandomierskiego, 

e) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 
Gminy Klimontów na rzecz Powiatu Sandomierskiego, 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2015-2027, 

g) zmian w budżecie powiatu na 2015 rok. 
h) pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicę Rokitek                            

w Sandomierzu. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad XI sesji Rady Powiatu w Sandomierzu.] 

 
Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z X sesji Rady Powiatu zgodnie 
z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony                              
do publicznego wglądu w Biurze Rady. Zapytał, czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół X sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   

  
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
 
    Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu odbył w tym czasie pięć 
posiedzeń na których rozpatrywał między innymi Informację  o przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze oraz projekty uchwał, które są tematem 
dzisiejszej sesji.  



 
Ponadto Zarząd rozpatrywał następujące sprawy: 
- powierzono Pani Monice Kozera-Wierzchoś stanowisko Dyrektora 
Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Sandomierzu, 
- przyjęto uchwałę w sprawie rozwiązania umowy o pracę z dyrektorem 
Domu Pomocy Społecznej w Sandomierzu oraz ogłoszono nabór na to 
stanowisko. 
- ogłoszono konkurs na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Zawichoście i podjęto uchwałę o powołaniu komisji 
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na to stanowisko.   
- przyjęto siedem uchwał w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych 
dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. 
 
W dniu 6 września 2015 r. odbyły się XV Świętokrzyskie Dożynki 
Wojewódzkie Sandomierz 2015. Organizatorami uroczystości byli: Urząd 
Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego, Świętokrzyska Izba 
Rolnicza Wojewódzki Dom Kultury oraz Starostwo Powiatowe i Urząd 
Miejski w Sandomierzu. Zgodnie z harmonogramem o godz. 12.00  
w Bazylice Katedralnej została odprawiona msza święta w intencji 
rolników. Po mszy dożynkowy korowód przemaszerował ulicami 
Sandomierza na Plac Jana Pawła II, gdzie został przedstawiony obrzęd 
dożynkowy oraz ogłoszenie wyników konkursów i wręczenie odznaczeń. 
Po oficjalnej części na scenie były występy artystyczne. 
  
W dniach 4 – 7 września przebywały w Sandomierzu delegacje z Ostroga na 
Ukrainie i Pińska na Białorusi. Celem wizyty delegacji był udział                            
w Dożynkach Wojewódzkich,  a także spotkania biznesowe.  Z uwagi na 
zainteresowanie członków delegacji oraz wolę współpracy ze strony 
naszych firm, delegacje odwiedziły zakład produkcyjny w branży wyrobów 
betonowych. W programie pobytu była także wizyta studyjna 
przedstawiająca projekt „W krainie dzikiej róży”, pokazujący jak można 
wykorzystać walory Powiatu Sandomierskiego (Góry Pieprzowe, Muzeum 
Zawiszy Czarnego w Garbowie, przejazd Nysami Retro). 
 
W dniach 7-9 września 2015 r. odbyło się głosowanie pracowników szpitala                  
w sprawie wyrażenia zgody na temat przekształcenia szpitala w spółkę 
prawa handlowego z udziałem inwestora zewnętrznego. Według 
sporządzonej listy pracowników w głosowaniu mogło brać udział 901 osób, 
a przystąpiło 719. Na tak zagłosowało 11, a na nie 704 osób. Głosów 
nieważnych było 4. W związku z powyższym załoga wyraziła negatywną 
opinię na temat przekształcenia szpitala. 



 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu                         
14 września br. zdecydował, że w związku z takim wynikiem głosowania 
odstępuje od prowadzenia wszelkich rozmów dotyczących przekształcenia 
Szpitala w spółkę prawa handlowego. Zarząd Powiatu przyjął Stanowisko    
w tej sprawie. 
Starosta powiedział, że jednak pozostaje problem sytuacji finansowej 
szpitala. Trzeba poczekać na propozycje z programów unijnych. 
 
Radny Waldemar Maruszczak podziękował, że przyjęcie Stanowiska. 
Powiedział, że zostało zebranych ok. 8 tysięcy podpisów do 
przeprowadzenia referendum. Uważa, że Rada również może poprzeć to 
Stanowisko. 
 

Ad.  5 

Przewodniczący poinformował, że kolejny punkt dotyczy przyjęcia   
Informacji  o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 
roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, 
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego 
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu za I półrocze 
2014r. 
Poprosił  Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie 
opinii do Informacji. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie Informacji. 
 
Pan Wojciech Wereszczyński przedstawił Informację o przebiegu 
wykonania budżetu Powiatu Sandomierskiego za I półrocze 2015 r., 
informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów finansowych Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego 
w Sandomierzu i Biura Wystaw Artystycznych w Sandomierzu za I półrocze 
2015r. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. 
 
Pytań nie było. Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2015 
r. została przyjęta. 
 
Ad. 6  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 



a) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, 
Pomocy Społecznej oraz Praw Konsumenta o przedstawienie opinii do 
projektu uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na 
realizację których przeznacza się środki przekazane przez Prezesa Zarządu 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2015 
rok. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Poprosił także Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o 
przedstawienie opinii do w/w projektu uchwały. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest również pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XI/53/2015  zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia zadań, na realizację których przeznacza się środki 
przekazane przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na 2015 rok została podjęta jednogłośnie. 
 
b)  Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, 
Pomocy Społecznej oraz Praw Konsumenta o przedstawienie opinii do 
projektu uchwały w sprawie powierzenia i przejęcia niektórych zadań 
związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2016-
2019. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
  Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XI/54/2015  w sprawie 
powierzenia i przejęcia niektórych zadań związanych z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej w latach 2016-2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

c)  Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem 
Powiatowym, Geodezji, Kartografii o przedstawienie opinii do projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na wydzierżawienie na czas 
nieoznaczony nieruchomości lokalowej stanowiącej własność Powiatu 
Sandomierskiego będącej w użyczeniu Szpitala Specjalistycznego Ducha 
Świętego w Sandomierzu oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
 Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XI/55/2015 w sprawie wyrażenia  
zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości lokalowej 
stanowiącej własność Powiatu Sandomierskiego będącej w użyczeniu 
Szpitala Specjalistycznego Ducha Świętego w Sandomierzu została podjęta 
jednogłośnie. 



 
d) Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem 
Powiatowym, Geodezji, Kartografii o przedstawienie opinii do projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie zabudowanej 
nieruchomości położonej w Sandomierzu stanowiącej własność Powiatu 
Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XI/55/2015 w sprawie 
wyrażenia  zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości położonej                        
w Sandomierzu stanowiącej własność Powiatu Sandomierskiego została 
podjęta jednogłośnie. 
 
e) Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem 
Powiatowym, Geodezji, Kartografii o przedstawienie opinii do projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości Gminy Klimontów na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XI/56/2015 w sprawie 
wyrażenia  zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości Gminy Klimontów 
na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta jednogłośnie. 
 
f)  Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego Komisji   Budżetu                             
i Finansów    o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027. 
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XI/57/2015 w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2015-
2027. 
 
g)  Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego Komisji Budżetu                                
i Finansów o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie powiatu na 2015 rok.      
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna                                                                                                                                                                         
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektu 
uchwały. 



Skarbnik poinformował, że dokonano zwiększenia w planie dochodów o 
kwotę 264.604 zł, na którą składa się  kwota 118.400 zł z Funduszu Pracy z 
przeznaczeniem na finansowanie w 2015 roku kosztów nagród oraz 
składek na ubezpieczenie społeczne pracowników PUP w Sandomierzu 
oraz kwota 16.000 zł z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej, pozostałą kwotę stanowią ponadplanowe dochody, 
które zostaną przeznaczone na bieżące wydatki jednostek. 
 Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XI/58/2015  w sprawie zmian                    
w budżecie powiatu 2015 r. 
 
h)  Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego Komisji  Drogownictwa, 
Transportu Zbiorowego oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy                                               
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie    pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej ulicę Rokitek w Sandomierzu. 
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania.  Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała  Nr XI/59/2015 w sprawie    
pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicę Rokitek w Sandomierzu. 
 
Ad. 7  Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. 
Radny Maciej Skorupa złożył interpelację w następujących sprawach: 
1. Jakie korzyści dla szpitala przynosi dzierżawa spalarni? 
2. Kiedy kończy się umowa dzierżawy? 
3. Czy dzierżawca zrealizował na dzień dzisiejszy wszystkie warunki 
umowy (Jakich nie zrealizował? 
Radny zapytał w sprawie dofinansowania kosztów utrzymania boiska 
sportowego przy I LO Collegium Gostomianum i udostępnienia go 
mieszkańców. Zapytał, czy gmina Sandomierz realizuje umowę - 
porozumienie w sprawie współfinansowania kosztów osobowych 
związanych z zatrudnieniem robotnika gospodarczego oraz dokonywania 
zwykłych czynności związanych z bieżącą eksploatacją boiska sportowego. 
Przewodniczący poinformował radnego, że odpowiedzi otrzyma na piśmie. 
 
Ad. 9   Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady 
XI  sesji o godz. 11- tej. 
 
Na tym protokół zakończono.  

     
Protokołowała:  
U. Surowiec         


